
مهندسی انتخابات هیئت فوتبال کرمانشاه، از شایعه تا واقعیت!
سپهرغرب، گروه ورزشی: اداره کل ورزش 
و جوانان اســتان کرمانشاه در حال رایزنی 
برای تعیین سرپرست برای هیئت فوتبال 
استان است مسئله ای که به نقل از برخی از 
افراد ممکن است بر اثر فشار و اعمال نفوذ از 
طرف برخی سیاسیون و یا مدیرانی باشد که 
یا خود کاندیدا هستند و یا نزدیکان آن ها در 

قامت کاندیدا حاضر شده است.
انتخابات هیئت فوتبال استان کرمانشاه از دوماه 
قبل آغاز شده است و 13 نفر برای احراز این پست 
ثبت نام کردند و در طی روال انتخابات چهار نفر از 
کاندیداها به علت عدم احراز صلاحیت مدیریتی، 
که لازمه کاندیداتوری در اساسنامه هیئت فوتبال 
است، از دور انتخابات کنار رفته و 9 نفر باقیمانده 
برای بررســی صلاحیت های فردی بــه اداره کل 

ورزش و جوانان معرفی شدند.
با توجه به مصاحبه هــای دبیر هیأت فوتبال 
اســتان کرمانشــاه به عنوان مجری انتخابات و 
رئیس امور مجامع اداره کل ورزش و جوانان مبنی 
بر فراهم بودن شــرایط انتخابات و برگزاری این 
انتخابات در کمتر از یک ماه آینده، اداره کل ورزش 
و جوانان در مصاحبه ای که در یکی از رســانه ها 
داشته است در حال رایزنی برای تعیین سرپرست 

برای این هیأت است.
مسئله که به نقل از برخی از افراد ممکن است 
بر اثر فشار و اعمال نفوذ از طرف برخی سیاسیون 
و یا مدیرانی باشد که یا خود کاندیدا هستند و یا 
نزدیکان آن ها در قامت کاندیدا حاضر شده است، 
در زیر نظر پیشکســوتان ورزشی نویسان استان 
درخصوص تعویق انتخابــات و یا برگزاری آن در 
نخستین فرصت و همچنین دخالت سیاسیون به 
عنوان کاندیدا و یا حامی برخی از کاندیداها را جویا 

شدیم که در زیر می خوانید.
     شــاهرخی: خط مشی و اساسنامه 

فوتبال اجازه دخالت سیاسیون است
کورش شاهرخی یکی از پیشکسوتان ورزشی 
استان کرمانشاه، به فارس گفت: ساختار و اساسنامه 
فدراسیون فوتبال و هیأت های استانی اجازه دخالت 
سیاســیون را نمی دهد نمونه بارز این مساله در 
انتخابات هیأت فوتبال تهران مشهود است که اداره 
کل ورزش و جوانان استان تهران اصرار بر انتخاب 
سرپرست برای هیأت دارد اما فدراسیون فوتبال 
مدت ها اســت که اجازه این مسئله را نمی دهد و 
براساس اساســنامه رئیس سابق هیئت حتی با 
گذشتن مدت ها از موعد انتخابات همچنان با همان 
عنــوان رئیس هیأت به کار خود ادامه می دهد بر 
همین اساس با توجه به طی شدن مراحل انتخابات 
در هیأت فوتبال استان کرمانشاه به نظر نمی رسد 
فدراسیون فوتبال اجازه انتخاب سرپرست را به اداره 

کل ورزش و جوانان بدهد.
شاهرخی در پاسخ به این سوال که آیا موافق 
حضور سیاســیون در هر عنــوان در فوتبال و یا 
حاشیه آن اســت، گفت: فیفا به صورت صریح و 
شفاف مخالف سیاسیون در مدیریت فوتبال است 
و در آخرین تذکراتی که در خصوص اساســنامه 

فوتبال ایران وارد کرده اســت اجازه حضور وزیر 
ورزش به عنوان رئیس مجمع فدراسیون فوتبال و 
حتی به عنوان فردصاحب رای نیز رد کرده است و 
به صورت کلی و شفاف حضور سیاسیون به عنوان 
کاندیدا و یا حامی کاندیداها مخالف خط مشی فیفا 
و اساسنامه این رشــته ورزشی است و به همین 

دلیل من نیز با آن موافق نیستم.
     بیدخت: تاخیر در انتخابات باعث 

ایجاد حاشیه می شود
ابراهیــم بیدخت پیشکســوت خبرنگاری و 
خبرنگار ورزشی روزنامه باختر، گفت: به نظر من 
و هر عقل ســلیم دیگری تکلیف هیأت فوتبال و 
انتخابات آن در اولین فرصت مشخص شود کاملا 
بــه نفع فوتبال و ورزش اســت چرا که تاخیر در 
انتخابات و یا انتخاب سرپرست ممکن است باعث 
ایجاد اتفاق های حاشیه ای به نفع هر یک از کاندیدا 

شود و این امر مطلوب جامعه ورزش نیست.
بیدخت در خصوص دخالت سیاســیون در 
ورزش، گفت: به نظر من سیاسیون و افراد با نفوذ 
باید به رشد و توسعه فوتبال کمک کنند اما در راس 
آن و حاشیه نباشند بلکه فوتبال استان با استفاده 
از نفــوذ و قدرت این افراد زمینه حمایت ادارات و 
ارگان هــای دولتی و خصوصی از فوتبال را فراهم 
کنند ، مدیریت نه تنها فوتبال بلکه تمام رشته های 
ورزشی باید به افراد باتجربه آن رشته و به اصلاح 
خاک خورده های آن ســپرده شود و این افراد در 
پیشبرد اهداف هیأت از نفوذ افراد سیاسی استان 

استفاده کنند.
     صفری: تعویق بی دلیل مفسده انگیز 

است
خبرنگار ورزشی روزنامه نقد حال در خصوص 
شــرایط انتخابات هیأت فوتبال استان کرمانشاه، 
گفت: هر فرایِند و انتخاباتــی اگر در روند قانونی 
و زمان بندی خاص خود پیش برود بسیار بهتر و 
صحیح تر است اما یک سئوال بزرگ اینجا مطرح 
می شود، آیا تعویق انتخابات به علت مشکلات فنی 
حول کاندیداها بوده اســت و یا بر اساس برخی 
شایعات موجود تنها به دلیل رزومه سازی برای یک 
کاندیدای خاص برای انتخابات است، اگر تعویق 
انتخابات به علت مشــکلات فنی باشد مساله ای 
نیست اما اگر براساس سایر دلایل و یا رزومه سازی 
و دخالت در انتخابات باشد باعث ایجاد مفسد در 

انتخابات می شود.
صفــری در خصوص حضور سیاســیون در 
قامت رئیس هیأت و یــا دخالت در هیأت های 
ورزشی نیز، گفت: اساس حضور هیأت رئیسه در 
کنار رئیس هیأت در مدیریت هیأت های ورزشی 
به منظور اســتفاده از تــوان و نفوذ تمای افراد 
حقیقی و حتی سیاسیون برای پیشبرد اهداف 
و منافع هیأت اســت اگر به این شــکل و این 
روش سیاسیون به مدیریت هیأت های ورزشی 
اضافه شــوند صحیح و درست اما اگر تنها برای 
ایجاد رزومه و استفاده شخصی و کسب منفعت 
شخصی در مدت مشخص باشد قطعا این مساله 

نیز مفسده انگیز خواهد بود.

     امیــری: حتی در ایــام کرونا هم 
می توان انتخابات را برگزار کرد

خبرنگار ورزشــی صدا و ســیما در خصوص 
انتخابات هیأت فوتبــال، گفت: با توجه قوانین و 
اساسنامه هیأت فوتبال و منطق حاکم بر این رشته 
ورزشــی به نظر می رسد رئیس هیأت تا برگزاری 
انتخابات رئیس می ماند و بر همین اســاس باید 
انتخابــات در اولین فرصت برگزار شــود و حتی 
اگر بهانه و دلیل تعویق در انتخابات مساله شیوع 
بیماری کرونا است، بسیاری از جلسات در نهادها و 
ارگان ها بسیار کمتر اهمیت تر از این جلسه برگزار 
می شود و این مجمع جمعیت چندانی نیز ندارد و 
می تواند این جلسه با رعایت پروتکل های بهداشتی 
در اولین فرصت برگزار شده و از حواشی و اتفاقات 

آن جلوگیری شود
محسن امیری در خصوص دخالت سیاسیون 
در ورزش، اضافه کرد: کسانی باید در مستند این 
هیأت تکیه بزنند که تجربه و سابقه کافی و دانش 
مدیریت این رشته را داشته باشند، مدیریت یک 
هیأت شامل برنامه های بســیار زیادی همچون 
استعدادیابی،دوره های مربیگری و داوری و برگزاری 
مســابقات اســت و نمی توان بدون تجربه و تنها 
با هدف بهره سیاسی و خدایی نخواسته مالی به 

کسب مدیریت فکر کرد.
     احمدیان: انتخاب سرپرستی باعث 

تنبلی در برگزاری انتخابات می شود
خبرنگار ورزشی ایسنا با اشاره به تجربیات سایر 
هیئت های ورزشی، گفت: تجربه چهار هیئتی که 
بیش از هشت ماه سرپرست داشته اند و انتخابات 
برخی از آن ها هنوز برگزار نشده است به ما می گوید 
هرچه انتخابات دیرتر و سرپرستی طولانی شود 
روند انتخابات تنبل تر می شود از طرف دیگر هرچه 
از موعد انتخابات عبور کنیم شائبه دخالت اداره کل 
ورزش و جوانان در انتخابات ایجاد و خدای نخواسته 

تقویت می شود
فاطمه احمدیان در پاسخ به این سئوال که 
نظر شما در خصوص سیاســیون و وابستگان 
آن ها در انتخابات چیست، افزود: یک ورزشکار 
مدیر کــه از قدرت و نفوذ سیاســی برخوردار 
باشد می تواند در مدیریت هیأت مدفق باشد اما 
مدیری که در ســابقه مدیریت او هیچ عملکرد 
مثبت و موفقــی و حتی هیچ عملکردی وجود 
ندارد و صرفا به جهت اتصال به دستگاه سیاست 
وارد این عرصه شود، نمی تواند در مدیریت هیأت 
موفق باشد. چرا که ریاست هیأت نیازمند فردی 
است که شرایط ورزشکاران و تیم های ورزشی را 

کاملا درک کند.
حال به نظر می رسد، مساله مهم در صحبت 
این ورزشی نویسان پیشکسوت در استان کرمانشاه، 
توجه به برگزاری قانونی انتخابات در موعد مقرر 
و جلوگیری از فســاد و حاشیه در روند آن بوده و 
استفاده از توان، نفوذ و قابلیت های سیاسیون در 
کنار هیأت های ورزشــی و نه در ریاست آن ها و 
یا به شــکل دخالت در روند انتخابات مورد تایید 

خبرنگاران ورزشی استان است.
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مرا اسکن کنید

گرامیداشت شهدا توسط 
دوندگان بهاری و همدانی

مناسبت  به  ورزشــی:  گروه  سپهرغرب، 
ســالگرد شــهادت فرمانده مدافعان حرم 
همدانی،  حســین  حاج  شــهید  سرلشگر 
دوندگان بهــاری و همدانی مســیر گلزار 
شــهدای بهار تا گلزار شــهدای همدان و 

استادیوم قدس را دویدند.
به مناسبت سالگرد شــهادت فرمانده مدافعان 
حرم سرلشــگر شــهید حــاج حســین همدانی 
ســیداصغرذوقی احسن بسیجی ورزشکار و دونده 
بهــاری در یک حرکــت ورزشــی فرهنگی و به 
منظور ادای احترام به شــهیدان انقلاب اسلامی و 
شــهدای مدافع حرم با بدرقه فرماندار و سرپرست 
اداره ورزش و جوانان بهار مســافت 21 کیلومتری 
گلزار شــهدای بهار تا گلزار شهدای همدان و مزار 
سرلشــگر پاسدار شــهید حاج حســین همدانی 
را دویــد و در بدو ورود به گلزار شــهدای همدان 
مورد استقبال آیت الله شعبانی امام جمعه همدان، 
حاجی بابایی نماینده مــردم همدان و فامنین در 
مجلس شــورای اســلامی و دکتر سیفی مدیرکل 

ورزش و جوانان استان قرار گرفت.
در ادامه این کار ارزشــمند سه دونده همدانی 
با مربیگری مســعود بنوان مســیر گلزار شهدای 
همدان تا استادیوم شهدای قدس را دویدند و یاد 

و خاطره شهید همدانی را گرامی داشتند.

ورزش از نگاه دوربینخبــر
بیعت با شهدا در نخستین روز کاری مديرکل جديد ورزش و جوانان

تجدید بیعت با شهدا توسط حمید سیفی مدیرکل جدید ورزش و جوانان و حاجی بابایی نماینده مردم همدان در مجلس در پنجمین سالگرد سردار 
شهید همدانی و گل افشانی مزار شهدای ورزش و مدافعان

اهداف بزرگ بانوی لرستانی رکورددار پرتاب چکش
پرتاب  رکورددار  ورزشی:  گروه  سپهرغرب، 
چکش بانوان گفت: بااینکه نوجوان اســت اما 
رکورد بزرگســالان را شکسته و اهداف بزرگی 

دارد.
زهرا عرب رســتمی اظهــار کرد: رکــورد پرتاب 
چکش بانوان ایران را در مســابقات جایزه بزرگ که 
ســوم شهریور ماه برگزار شــد ارتقا دادم و همچنین 
توانســتم در مرحله اول لیگ رکورد باشگاهی را بزنم 
و در مرحلــه آخر نیز با پرتابی به طول 57 متر و 33 

سانتی متر این رکورد را بهبود بخشیدم.
وی با بیان اینکه نخستین بانوی ایرانی هستم که 
با این سن کم چنین رکوردهایی را ثبت کرده، افزود: 
تا آخر امســال در رده سنی نوجوانان هستم و تلاش 
می کنم این روند رو به رشد را ادامه دهم، چون اهداف 

بزرگی در سر دارم.
عرب رستمی با اشاره به اینکه از اواخر شهریور 96 
دوومیدانی را شروع کرده، به ایسنا گفت: پس از یک 
ســال به تیم ملی دعوت شدم و یکی از فتخارات من 
این اســت که امسال برای دومین فصل متوالی با تیم 
پلیمر خلیج فارس خرم آبــاد در رقابت های قهرمانی 
باشگاه های کشــور شــرکت کردم. جا دارد از دکتر 
رحمتی مدیرعامل این شرکت تشکر کنم که شرایط 
خوبی را برای ورزشــکاران فراهم کرده و همین به ما 

انگیزه می دهد.
عضــو تیم پلیمــر خلیج فارس بیان کرد: ســطح 
مســابقات این فصــل تقریبــاً از پارســال بهتر و با 
کیفیت تــر بــود و امیدواریم ســال های بعد تیم های 

بیشتری در لیگ حضور پیدا کنند.

وی در ادامه با بیان اینکه می توانم با رکوردم جزء 
12 نفر برتر دنیا باشــم، اضافه کرد: رکورد دو نفر اول 
دنیا 62 متر اســت که این فاصلــه چهار، پنج متری 
را می توانم کاهش بدهم و به دنبال کســب ســهمیه 
المپیک و قهرمانی آســیا و جهان در سال های آینده 

هستم.
عرب رستمی تاکید کرد: اگر امکانات لازم برای ما 
فراهم شود و اردوهای خوب داشته باشیم در مسابقات 
پیش رو کسب نتایج درخشان دور از دسترس نیست.

رکورددار پرتاب چکش بانوان ایران گفت: از مربی 
و خانواده ام، مدیرعامل شــرکت پلیمــر که حمایت 
می کند و واقعاً یکی از انگیزه های اصلی من اســت و 
سایر کسانی که برای تیم ما زحمت می کشند، کمال 

قدردانی و سپاس را دارم.

لغو تمام رویدادهای ورزشی در کرمانشاه
سپهرغرب، گروه ورزشی: معاون توسعه 
امــور ورزش اداره کل ورزش و جوانــان 
استان کرمانشــاه از لغو تمام رویدادهای 
ورزشی در کلیه رشته های ورزشی به دلیل 
گسترده تر شــدن شیوع بیماری کرونا در 

کرمانشاه خبر داد.
جلال عزیزی بااشاره به تشدید شیوع بیماری 
کرونا در اســتان، اظهار کرد: براین اساس و به 
منظور پیشگیری از شیوع بیشتر این بیماری تا 
اطلاع ثانوی تمام رویدادها و رقابت های ورزشی 
در کلیه رشته های ورزشی در کرمانشاه لغو شد.

وی با بیــان اینکه در این مدت ســمینار و 
رشــته های  بازآموزی  و  آموزشــی  کلاس های 
مختلف هم تعطیل است، تصریح کرد: همچنین 
فعالیــت رشــته های ورزشــی پربرخــورد در 
کرمانشــاه کماکان ممنوع خواهند بود و اردوی 

قهرمانان ورزشــی این رشته ها هم در این مدت 
برگزار نمی شود.

معاون ورزش و جوانان اســتان کرمانشاه با 
تاکید بر تداوم تعطیلی اســتخرها در اســتان، 
عنوان کرد: باشــگاه های بدنســازی هم در این 

مدت می توانند با نصف ظرفیت به فعالیت خود 
ادامه دهند.

وی افزود: رشــته های ورزشی انفرادی نیز با 
حداقل حضور نفرات و رعایت کامل پروتکل های 

بهداشتی می توانند فعالیت داشته باشند.
عزیزی در ادامه از افزایش تشدید نظارت بر 
باشــگاه های ورزشی در این مدت هم خبرداد و 
به ایســنا گفت: دراین راستا، سه گروه نظارتی 
با حضور نماینده مرکز بهداشــت استان، هیئت 
پزشکی ورزشــی و بازرسانی از اداره کل ورزش 
و جوانان تشکیل داده ایم تا به صورت مستمر از 

باشگاه های ورزشی بازدید داشته باشند.
وی تاکید کرد: درصورتی که باشگاه ورزشی 
تخلفی در رعایت پروتکل های بهداشتی داشته 
باشــد، مطابق دســتورالعمل ها با آن برخورد و 

پلمب خواهد شد.

حال و روز ناخوش تیم بسکتبال کردستان
گله مندی ورزشکاران کردستانی از وعده هایی که محقق نشد

بسکتبالیست های کردستانی  ورزشی:  سپهرغرب، گروه 
از وضعیت نامناسب این روزهای تیم بسکتبال و عدم تحقق 
وعده های مسئولان ورزشی استان در حمایت از ورزشکاران 

این رشته ورزشی در کردستان گله مندند.
بسکتبالیست های کردستانی از محقق نشدن وعده های 
خلاف واقع مســئولان به شــدت نارحت و آینده بسکتبال 
اســتان را بــا مدیریت رئیس هیئت این رشــته ورزشــی 

ناامیدکننده می بینند.
از بسکتبال در اســتان کردستان همیشه به عنوان یکی 
از محبوبترین رشــته ها در بین مردم یاد می شود و حضور 
هواداران پرشــور سنندجی در سالن آزادی برای دیدارهای 
تراکتورســازی سنندج در مسابقات سوپرلیگ، مهر تاییدی 

بر این ادعا بود.
بعد از چند ســال حضور تیمی دیگر از استان کردستان 
در مسابقات لیگ دسته اول بسکتبال کشور، دوباره شادی 
و نشــاط را در بین مردم ســنندج به راه انداخت و ســالن 
آزادی دوباره تبدیل به جهنمی برای تیم های میهمان شد.

اوایل تیرماه امســال بود که »محســن فتحی« نماینده 
مردم شهرســتان های ســنندج، کامیــاران و دیواندره در 
مجلس شورای اسلامی و »حامد جولایی« مدیرکل ورزش 
و جوانان کردســتان خبر از حضور بســکتبال اســتان در 
ســوپرلیگ کشور دادند و اعلام کردند هدف از حضور فقط 

یک فصل نیست.
اما بعد از گذشــت چند مــاه و درحالی که تنها یک ماه 
به آغاز سوپرلیگ بســکتبال مانده هیچ کدام از وعده های 
مســئولان محقق نشده و بسکتبالیست های کردستانی این 

وعده ها را شوهای انتخاباتی می دانند.
متین استادنوروزی، بسکتبالیست مطرح کردستانی در 
گفت وگو با خبرنگار ورزشی تسنیم از حضور نماینده استان 
در سوپرلیگ بسکتبال خبر داد و گفت: اوایل تیرماه امسال 
خبرهایی مبنی بر حضور تیمی از اســتان در ســوپرلیگ 
بسکتبال پخش شد و بعد از آن جلسه فتحی نماینده مردم 
ســنندج در مجلس و جولایی مدیــرکل ورزش و جوانان 
کردســتان با آقای طباطبایی در فدراســیون برگزار شد و 
اعلام کردند که تیم اســتان در سوپرلیگ بسکتبال حضور 

خواهد داشت.
وی افــزود: ابتدا وقتی خبر حضور در لیگ برتر به نوعی 
قطعی شــد، همه بچه هــا با انگیزه قابــل قبولی به تمرین 
پرداختند و شــادابی خاصی در بین اهالی بسکتبال استان 
ایجاد شــد، حدود دو ماه قبل شــخص بنده جلســه ای با 
مدیرکل ورزش و جوانان کردستان داشتم و اعلام کردم که 
اکثر بچه ها از تیم های دیگر لیگ برتر، پیشــنهاد دارند ولی 
وی به صراحت اعلام کرد که اســتان در لیگ برتر نماینده 
دارد و برای تیم کردســتان بازی کنید و تا الان هیچ یک از 
بچه های استان که سابقه چندین سال بازی در سوپرلیگ را 
دارند با هیچ تیمی قرارداد نبسته و هنوز بلاتکلیف مانده اند.
استادنوروزی گفت: متأســفانه بخاطر اختلاف هایی که 
بین اعضای هیئت وجود دارد نتوانسته ایم از امکانات هیئت 
اســتفاده کنیم و تنها کاری که خود بچه ها انجام داده اند، 
تمرین آمادگی جسمانی زیر نظر میلاد سیار بوده، همچنین 
از یک ماه گذشته تمرین های داخل سالن را شروع کرده ایم 
اما هر روز یا باید ســالن را عوض کنیــم یا اعلام می کنند 
سالن برای تمرین نداریم و مجبور هستیم با کیفیت بسیار 

پایینی، تمرین ها را ادامه دهیم.
وی با ابــراز گله مندی از بدقولی های مســئولان اظهار 
کرد: به خاطر اختلاف هایی کــه وجود دارد و نبود امکانات 
مناســب تعداد بازیکنان در هر جلسه تمرینی به زور به 10 
نفر می رســد و در بین این افراد هم چنــد نفر از بازیکنان 

نوجوانان حضور دارند.
بسکتبالیســت شایســته ســنندجی ادامه داد: شرایط 
تمرینی کــه در حال حاضر وجــود دارد در حد تیم لیگ 
دسته اول کشور هم نیست و قول هایی که داده اند از جمله 
جذب بازیکن هیچ کدام محقق نشــده و الان هم کمتر از 
یک ماه به شــروع مســابقات وقت داریم اما تا به الان هیچ 
چیزی مشخص نیست و قطعاً با تداوم این وضعیت، اعضای 

تیم نمی توانند برای مسابقات آمادگی لازم داشته باشند.
وی عنوان کرد: همه بچه های تیم انگیزه خود را از دست 
داده و از بدقولی ها و قول های الکی ناراحت ند، متأسفانه در 
سال های گذشته دلخوشــی تیم حضور هوادارن بود که با 
این وضعیت شیوع بیماری کرونا و عدم حضور تماشاچیان، 
هیــچ انگیزه ای برای ادامــه راه در بین بچه های تیم وجود 

ندارد.
بیشــتر بخوانیدمربی کردســتانی ســرمربی تیم ملی 

بسکتبال نوجوانان کشور شد

طباطبایی: بسکتبال نیازمند حمایت است
استادنوروزی مدعی شد: در این مدت که »قریشی« به 
عنوان رئیس هیئت استان بسکتبال حضور دارند، هیچ وقت 
اور را در سالن برای نظارت بر وضعیت این رشته ندیده ایم، 
بچه های تیم در حالی که وظیفه بازیکنان نیســت بارها با 
مدیرکل ورزش و جوانان کردســتان جلسه داشته  اما به جز 
قول الکی، هیچ چیزی دســتگیر ما نشــده است. »فتحی« 
نماینده مردم ســنندج در مجلس نیز فقط بخاطر شو های 
انتخاباتی و در چشم بودن قول هایی داده اند که هیچ کدام 
رنگ واقعیت به خود نگرفته و این قول های الکی مسئولان 
باعث شــده الان بدون تیم بمانیم و همه بچه ها پشت خط 
بماننــد و تنها منبع درآمد ما که ورزش اســت آن را هم با 

وعده های دروغین مسئولان از دست داده ایم.
وی بــا انتقاد از عدم حمایت مســئولان از بســکتبال 
همانند دیگر رشته ها می گوید: در یک ماه گذشته استاندار، 
نماینده مجلس و شــخص مدیرکل ورزش و جوانان استان 
تمام قد از رشــته های والیبال، کشــتی و هندبال حمایت 
کرده تا در ســوپرلیگ شرکت داشته باشــند اما بسکتبال 
که پرطرفدارترین رشــته در استان است، هنوز دلخوش به 

وعده های دروغین مسئولان است.

بسکتبالیســت کردستانی تشریح کرد: علی رغم حمایت 
تمام قد مســئولان از رشــته های دیگــر از جمله هندبال، 
کشتی و والیبال، اما اکثراً از بازیکنان غیر بومی در ترکیب 
تیمشان استفاده می کنند و در حالی که رشته بسکتبال در 
استان دارای استعداد و پتانسیل بالا و می تواند از بازیکنان 
بومی در ترکیب استفاده کند مورد حمایت قرار نمی گیرد و 

دلیل آن را هم نمی دانیم.
وی مشــکل اصلی بسکتبال اســتان را ضعف مدیریتی 
رئیس هیئت دانســت و عنوان کرد: مشکل اصلی بسکتبال 
اســتان ضعف مدیریتی اســت و رئیس هیئــت به عنوان 
شــخص اول این رشته در استان در جلســه با فدراسیون 
حضور نداشــته و اصلًا بچه های تیم را نمی شناسد چراکه 
خود اصلًا ورزشــی نیست و بارها خواســتیم با وی ارتباط 

برقرار کنیم اما جواب ما را نداده اند.
اســتادنوروزی مدعی شد: در این مدت تنها کسی که با 
کادر فنی و بازیکنان حــرف زده مدیرکل ورزش و جوانان 
اســتان کردســتان بوده که آن هم تمامی قول هایی که از 
جانب فتحی نماینده سنندج داده، عملی نشده و بجز دروغ 
و وعده سرکاری چیزی از مسئولان ندیده ایم، در حالی که از 
وکیل مردم انتظار می رفت وقتی قولی به جوانان می دهند 

آن را عملی کنند.
رضا احمدیان، دیگر بسکتبالیســت مطرح کردســتان 
درباره حضور تیم اســتان در لیگ دســته اول بسکتبال در 
ســال گذشته گفت: سال گذشته بعد از اینکه آقای قریشی 
بــه عنوان رئیس هیئت بســکتبال اســتان انتخاب شــد، 
قول هایی به ما دادند که با قراردادهای ناچیز حاضر شــدیم 
در تیم حضور پیدا کرده و تیم را برای حضور در لیگ دسته 

اول آماده کنیم.
وی عنوان کــرد: در همان اول لیگ مشــکلات و عدم 
حمایت هــا آغاز شــد و تــا دو هفته اول بــدون لباس در 
مســابقات حاضر می شــدیم و بعد از آن در خوابگاه های با 
کیفیت افتضاح اســکان پیدا می کردیم و این خوابگاه ها را 
هم سر موقع به ما نمی دادند و همین موضوع باعث می شد 

بدون استراحت کافی در بازی ها شرکت کنیم.
احمدیــان بــا انتقاد از نحــوه مدیریــت رئیس هیئت 
بسکتبال اســتان مدعی شد: حمایت های رئیس این رشته 
ورزشی در کردستان فقط و فقط در حد شعار بوده و حتی 
به خودشــان زحمت نمی دادند در سالن حضور پیدا کنند، 
تلفن بچه هــا را جواب نمی دادند و برای تمرین پیش فصل 
مسابقات اصلًا سالن مناســب در اختیار تیم وجود نداشت 

و هــواداران هم انتظــار نتیجه خوبی از تیم داشــتند و از 
مشکلات تیم بی خبر بودند.

وی افزود: با وجود تمامی مشــکلاتی که داشــتیم فقط 
به خاطر شادی دل هواداران و حفظ شأن و جایگاه بسکتبال 
اســتان، با غیرت در مسابقات حاضر شدیم و در هفته های 
پایانی به دلیل شیوع ویروس کرونا مسابقات نیمه تمام ماند 
و تا الان بعد این مســابقات، هیچ خبــری از رئیس هیئت 
بسکتبال کردستان نبوده و اصلًا جواب هیچ کسی را نداده 
و اخیراً بعد از یک ســال با قول و وعده های تو خالی دوباره 

وارد میدان شده اند.
بسکتبالیســت کردستانی درباره حضور بسکتبال استان 
در لیگ برتر می گوید: امسال »فتحی نماینده مردم سنندج 
در مجلــس، مدیــرکل ورزش و جوانان اســتان و رئیس 
هیئت بســکتبال کردســتان به فکر حضور نماینده استان 
در ســوپرلیگ بسکتبال کشور هســتند، کارشان قبول، اما 
از افراد صاحبنظر بسکتبال استان هیچ مشورتی نمی گیرند 
و از افراد غیر بسکتبالی مشــورت می گیرند و در جلساتی 
کــه برگزار کرده اند هیچ یــک از مربیان و بازیکنان حضور 

نداشته اند.
وی ادامــه داد: پیشکســوتانی که در جلســات حضور 
داشــته اند هیچ خبری از مشکلات ما ندارند و در این چند 
ســال اصلًا در ســالن حضور پیدا نکرده اند. پیشکسوتان و 
مســئولان فقط زمانی در ســالن حضور پیدا می کنند که 
هواداران زیادی در ســالن باشد و با قول های دروغین برای 
خود شو تبلیغاتی به راه بیندازند و برای خود هوادار جذب 

کنند.
احمدیان از انتظارهای جامعه بســکتبال از مســئولان 
ســخن به زبــان آورد و گفت: تنها انتظار ما از مســئولان 
»پیگیری« اســت، مسابقات ســوپرلیگ، مسابقات مهمی 
است و باید حداقل ســه الی چهار ماه قبل مسابقات برای 
شرکت در بازی ها آماده شــویم اما تا به الان نه سالنی در 
اختیار ما قرار داده انــد و نه مربی برای تیم جذب کرده اند 
که بازیکنان مــورد نیاز را جذب و تیم را برای مســابقات 

آماده کند.
وی بیان کرد: وقتی تیم فرصت کمی برای آماده سازی 
داشــته باشــد، ورزشــکاران نمی توانند تمرکز کافی برای 
مسابقات داشته باشند و نه مربی و نه بازیکنان انگیزه کافی 
برای درخشش ندارند و مسئولان هم فقط وعده هفته های 

بعد را خواهند داد تا مسابقات به پایان برسد.
بسکتبالیســت کردســتانی مدعی شد: متأســفانه بعد 
از وعده های دروغین متولیان ورزشــی اســتان، الان همه 
تیم ها لیســت خود را کامل کــرده و ما بدون تیم مانده ایم 
و هیچ کســی جوابگو ما نیســت و الان که از مســئولان 
جواب می خواهیم، مدیرکل ورزش و جوانان کردســتان در 
اظهاراتی قابل تأمــل می گویند هر بازیکنی که به تیم های 

دیگر رفته، بهترین کار را کرده و مشکل ما نیستیم.
وی بــا ابراز گلایه از محقق نشــدن وعده های مدیرکل 
ورزش و جوانــان اســتان افزود: درباره قراردادهای ســال 
گذشــته اکثر بچه ها با قراردادهای زیر 20 میلیون و فقط 
به عشــق کمک به استان مشــغول به بازی شدند و بعد از 
دریافت 50 درصــد از قرارداد، هیچ خبری از رئیس هیئت 
استانی نشد تا اینکه در اسفندماه سال گذشته در جلسه ای 
با حضور مدیرکل ورزش و جوانان کردستان اعلام کرد"آخر 
هفتــه با بازیکنان تســویه مالی خواهد شــد" اما الان که 

مهرماه 1399 است هیچ خبری از تحقق وعده ها نیست.
بسکتبالیســت کردســتانی از عدم حضور »ســیامک 
ویســی« به عنوان سرمربی تیم خبر داد و گفت: در ارتباط 
با انتخاب ســرمربی با آقای ویسی حرف زدند و وی را برای 
حضور در تیم متقاعد کردند اما بعد از اینکه هیچ خبری از 
مسئولان نشد، پیشنهادهای سوپرلیگی خود را رد کردند و 

با تیم دسته اولی قرارداد بستند.
احمدیــان یادآور شــد: شــرکت کردن در مســابقات 
سوپرلیگ کار سختی نیست و روز آخر هم با پرداخت حق 
ورودی می توان در لیگ شرکت کرد اما نتیجه و کیفیت آن 
مهم تر است و باید حداقل نتایجی در خور و شأن بسکتبال 
اســتان کســب کنیم، حال سؤال اینجاســت به نظر شما 
بازیکنی که هفت ماه سالن تمرینی در اختیار نداشته باشد 
و حتی حق تمرین در پایگاه قهرمانی را ندارد، می تواند در 

سطح اول بسکتبال ایران با دیگر رقبا مبارزه کند؟
حال باید منتظر ماند و دید که آیا سرنوشت تیم والیبال 
راه یاب ملل که در روزهای پایانی در لیگ شرکت و حریفی 
دست و پا بسته برای حریفان است، در انتظار تیم بسکتبال 
استان کردســتان بوده و تبدیل به آسانسور برای تیم های 

بالای جدولی خواهد شد یا خیر؟


